
Plattelandswoningen 

Afgelopen week werd het plattelandswoningen voorstel besproken in de gemeenteraad. Vanaf nu 
kunnen overtollige bedrijfswoningen legaal bewoond worden door buitenstaanders via deze platteland 
status. Het betekent dat percelen op kunnen gaan in opschalende bedrijven zonder de bedrijfswoning 
te hoeven overnemen. Er dient echter wel 5% van de WOZ waarde afgedragen te worden aan de 
gemeente die daarmee het herstructurering fonds wil vullen.. 
Het CDA wilde echter niet verder gaan dan 3% maar daar wilde de meerderheid van de raad (behalve 
CDA en CU/SGP) niet in mee gaan. Teleurstellend maar ook curieus was de houding van de VVD die 
vasthield aan het collegevoorstel van 5% terwijl er geen exploitatie overzicht was afgegeven door het 
college. Het CDA denkt dat met 3% genoeg geld zal vrijkomen.  
Geld in herstructurering stoppen is nodig om genoeg moderne ondernemers over te houden in deze 
regio. In de komende jaren zullen vele kwekers gaan stoppen terwijl er geen bedrijfsopvolger klaar 
staat. Het aantal boomkwekerijbedrijven zal naar verwachting sterk gaan dalen. Het bestaande areaal 
dient wel behouden te blijven voor de sector. Via het fonds kunnen projecten worden ingevuld. 
 
Vervelend was de aantijging van D66 dat het CDA alleen voor de belangen  van boomkwekers bezig 
zou zijn en het algemeen belang te weinig diende. 
Wel D66, ik kan je zeggen dat juist het CDA heel goed kijkt naar het algemeen belang. Uit de CDA 
koker komt het versneld aanleggen van de westelijke randweg zodat er veel verkeer uit het centrum 
kan wegblijven. Het CDA wil die weg ook omdat ze inziet dat een weg door het Gouwebos ongewenst 
is. Het CDA is een warm pleitbezorger van het aanleggen van de oostelijke rondweg met een 
verbrede brug op de Randeburgseweg, die er nu ook gaat komen. Het CDA wil graag het 
gemeentehuis behouden voor Boskoopse activiteiten met als middelpunt het behoud van de 
bibliotheek. Het centrum van Boskoop zal inde toekomst met woningen worden volgebouwd. Om daar 
de leefbaarheid te verbeteren zul je dus veel minder verkeer door dat centrum moeten willen. Met 
meer scheepvaartverkeer en meer treinverkeer zal Boskoop geheel vastlopen als er niets gebeurd. 
Het CDA heeft de afgelopen jaren hard gewerkt om de toekomst te verbeteren en is succesvol 
geweest als men kijkt naar de initiatieven die er allemaal zijn gekomen. 
En of je het nu wel of niet wilt zien, de boomkwekerij is meer dan 70% van de economie in Boskoop. 
Als het daar goed gaat dan gaat het heel Boskoop goed. 
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